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Styremøte Flaskebekk Vel 
 

Referat 
 
 
Dato;   26. mai 2020 
Kl    1900 – 2030 
Sted   Zoom webmøte 
Tilstede: Fredrik Meltzer, Jan Capjon, Torunn V. Steinhaug (referent),  

Christine Holst  
Hanne Amalie Gøytil Lund var ikke tilstede 

 
 
Sak 3.1: Referat fra de to første styremøtene.  
 

• Referatene ble gjennomgått og godkjent 
 
Sak 3.2  Kystkulturisten 2020 – Steinar Dahlen (Virksomhetsleder, Kultur, Næring og Idrett) 
ønsker en skriftlig tilbakemelding fra Flaskebekk vel på at vi mener at arealet ikke er egnet 
for en slik festival i 2020, på grunn av smittefare. 
 

• Styret mener det ikke er tilrådelig å gjennomføre Kystkulturisten i begynnelsen av 
September på Strandpromenaden pga Korona-situasjonen. Området er lite egnet og 
det vill med stor sannsynlighet være vanskelig å få tilgang til badehusene.  

  
Sak 3.3: Petanqueturnering juni 2020 – innspill fra Fredrik om å gjennomføre Covid-19 
sikker Petanqueturnering på den nyoppussede Olabanen.  
 

• Fredrik og Jan er arrangementskomite. 
• Foreslås gjennomført i Juni (17.-19.) 

 
Sak 3.4: Økonomi- og medlemsstatus. Jan orienterte om status for betaling av 
medlemskontingent og vi fordeler oppfølgingsansvar.  
 

• Per dag dato er det 58 medlemmer som har betalt og 61 medlemmer som ikke har 
betalt. 

• Fredrik sender felles mail til de som ikke har betalt i 2020, men som betalte i 2019. 
• Christine legger ut på FB 
• Jan sender oppdatering uke 23 
• Styret fordelte videre oppfølging av de som ikke har betalt i uke 23. 
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Sak 3.5: Annet 
 

• Skriftlig henvendelse fra Rand-Henriksen vil bli besvart av Styret ved Torunn V. 
Steinhaug.  

• Belysning i Kleiva: Det er satt ned en komite som ledes av Sjur Sætre.  Tor Berg-
Eriksen er med.  Torunn V. Steinhaug er kontaktperson i styret. 

• Nordre Brygge: Det viser seg at det til tider er et narkotika-problem på Nordre 
Brygge.  Nabolaget synes dette er svært ubehagelig.  Styret ber Nabolaget om å 
utarbeide et forslag til et brev som kan sendes til Nesodden Kommune for å belyse 
problemet.  

• Fredrik følger opp med Kristian Bye vedrørende plan for oppgradering av 
Strandpromenaden. 

• Oppgradering av løkka er under arbeid. Veldig positivt. Christine tar ansvar for 
«åpning» av banen (14. juni).  

• 17. mai ble en kjempesuksess. Tusen takk til de involverte  
• Christine følger opp henvendelse til bredbåndselskap 


